
Referat fra ARS´ Generalforsamling 2022 

 

1. Valg af dirigent: Ulla 

2. Valg af referent: Pia 

3. Formandens beretning: (vedhæftes)  

4. Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse samt redegørelse for ARS´s formueforhold: ved Ole  

Ole og Lene kigger på indeksering af tilsyn. Mht. tilskud til/udgifter til jubilæumsfejring, så kan 

udgiften gå hen og hen og blive noget dyrere end budgetteret. Regnskabet godkendes. 

5. Fremlæggelse og drøftelse af budget for det nye regnskabsår, herunder fastsættelse af A og B 

kontingent: Til dato har 18 af 26 betalt. Der stilles spørgsmål ved, om vi har gjort nok for at skaffe 

nye medlemmer, med tanke på at vi sænkede kontingentet sidste år, for at lokke medlemmer til. 

Der foreslås, at vi kan markedsføre og reklamere for vores ture, for at skaffe mulige nye 

medlemmer.  Forslag om, at vi bibeholder det lave kontingent endnu et år og gør en indsats for at 

skaffe nye medlemmer. 

Kontingentet fastsættes til at være uændret.  

6. Indkomne forslag fra medlemmerne:  

a. Ole fortsat foreslår, at generalforsamlingen tager stilling til, om vi fortsat skal afholde 

Hubertusjagt: Alle ønsker, at der fortsat skal afholdes Hubertusjagt. 

b. Bestyrelsen foreslår, at der i 2022 afsættes et beløb til leje af maskiner til vedligehold af spring: 

Niels Jørn tilbyder at komme med traktor med klo. Det tilbud tages imod med kyshånd. 

Forslaget er vedtaget. 

c. Aase foreslår, at Hubertusudvalget udvides og opdeles i springudvalg, turudvalg og 

fodfolksudvalg: Forslaget vedtages. 

d. Bestyrelsen foreslår, at der nedsættes et jubilæumsfestudvalg: Forslaget vedtages. 

e. Bestyrelsen foreslår, at foreningen indstiller arbejdet med at afhænde klubhusene, indtil der 

sker ændringer af ejerforholdet på Østergården. Bestyrelsen opfordrer til at stemme forslaget 

ned, for derved at gå videre til næste punkt. En længerevarende debat for og imod bevarelse af 

klubhusene med en afstemning, med resultatet: 

4 stemmer for, 8 stemmer imod. Forslaget er nedstemt. 

f. Aase, Karsten og Niels foreslår, at klubhusene afhændes i 2022: 8 stemmer for, 4 stemmer 

imod. Forslaget vedtages. 

7. Valg til bestyrelsen og valg af suppleant: Aase Nielsen indtræder i bestyrelsen, Hannah vælges som 

suppleant. 

8. Valg af revisor: Lene genvælges. 

9. Fremlæggelse og drøftelse af hovedlinier for selskabets virksomhed i de kommende år: 

(Aktivitetskalender vedhæftes)  

10. Eventuelt: Nedsættelse af udvalg: Jubilæumsfestudvalg: Michael, Aase. 

Hubertusudvalg: Ole, Aase, Gitte (turudvalg), Hannah, Lone, Pia. 


